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Protokół z posiedzenia III nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Świercze  

w dniu 18 grudnia 2014 roku. 

W dniu 18 grudnia 2014 r. o godz. 10.00 na sali narad Urzędu Gminy Świercze odbyło 

się posiedzenie nadzwyczajne III Sesji Rady Gminy Świercze zwołane na wniosek Wójta. Stan 

radnych na sali 13 osób, nieobecna radna Hanna Kalinowska oraz radny Dariusz Siemborski. 

III posiedzenie sesji otworzył przewodniczący rady Wiesław Adamiak, następnie powitał 

obecnych przedstawicieli Urzędu, przybyłych radnych, sołtysów oraz zaproszonych gości. Na 

salę obrad przybył radny Dariusz Siemborski. Stan radnych na sali – 14. Przewodniczący Rady 

przedstawił proponowany porządek obrad.  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje radnych. 

6. Podjęcie uchwały w /s zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego. 

7. Podjęcie uchwały w/s zmiany Uchwały Nr 199/XXVII/2013 Rady Gminy Świercze z 

dnia 28 listopada 2013 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w roku 

budżetowym 2013. 

8. Podjęcie uchwały w/s zatwierdzenia taryf za zbiorowe odprowadzenia ścieków. 

9. Podjęcie uchwały w/s górnych stawek opłat za wywóz nieczystości płynnych od 

właścicieli nieruchomości. 

10. Podjęcie uchwały w/s zmian w uchwale budżetowej gminy Świercze na rok 2014. 

11. Odpowiedzi na interpelacje. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie obrad. 

 

Po odczytaniu porządku obrad Wójt zgłosił do jego porządku zdjęcie pkt. 7 i 

wprowadzenie w pkt. 9 „Podjęcie uchwały w/s zmian do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej” za przyjęciem wniosku Pana Wójta głosowało 13 radnych (nieobecny radny 

Zdzisław Sionek) wniosek przyjęto jednogłośnie. Przesunięto kolejność porządkową 

obrad. Następnie poddano pod głosowanie porządek obrad z naniesionymi poprawkami. 

Za przyjęciem porządku głosowało 13 radnych, porządek przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad: 3  

Protokół z  posiedzenia sesji w dniu 4 grudnia 2014 r.  wyłożono do wglądu na sali, jeżeli 

nie będzie uwag zostanie on przyjęty w obecnej formie. 

 

Ad:4 
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Informacje o pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt – Adam Misiewicz, w tym 

okresie zostały podpisane dwa akty notarialne, jeden na zbycie działki w Kościeszach 

którą zakupili Państwo Bożena i Sławomir Bonisławscy oraz sprzedaż działki w Klukowie 

którą nabyli Państwo Anna i Krzysztof Jaskółowscy.  

Rozstrzygnięto przetarg na udzielenie gminie kredytu w wysokości 930 tys. zł. Ofertę 

złożył Bank Spółdzielczy w Nasielsku oraz Getin-Bank. Przetarg wygrał Getin – Bank, gdyż 

zaproponowali bardziej korzystne warunki a różnica w obsłudze kosztów kredytu 

wyniosła ok. 160 tys. zł.   

Pan Wójt podziękował również za dziesięcioletnią współpracę Pani Ilonie Komorowskiej – 

Kołodziejskiej, która zajmowała się obsługą prawną Gminy. Od stycznia 2015 roku będzie 

zatrudniona kancelaria prawna z Pułtuska. 

 Następnie informacje o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji odczytał 

Przewodniczący Rady. 

 

Ad:5 

Interpelacje radnych: 

- Radny Ryszard Flont – zgłosił, że we wsi chodzą dwa bezdomne psy, są agresywne i 

stanowią zagrożenie dla dzieci i mieszkańców. 

- Radny Dariusz Siemborski – zapytał o projekt z laptopami i co się w tym temacie na 

chwilę obecną dzieje? Spytał również o Getin – Bank – czy coś o tym banku wiemy gdyż 

słyszał bardzo negatywne opinie? 

- Radny Ryszard Flont – zapytał o geodetów w Kościeszach, co się z nimi dzieje? 

Na sale obrad wrócił Radny Zdzisław Sionek . Stan radnych 14. 

 

Ad:6 

 

Konsolidacja kredytów wynika z konieczności doprowadzenia WPF w latach 2016 – 2019 

do zgodności z wymogami zawartymi w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Gmina 

zaciągnie kredyt w kwocie 368.000,00 zł z przeznaczeniem na częściową spłatę kredytów 

zaciągniętych w latach ubiegłych w tym: 

- kredyt w Banku Polska Kasa Opieki S.A. Odział w Pułtusku um. Nr 50/2010 z dnia 

29.11.2010 r. – spłata kapitału 238.000,00 zł  

- kredyt w banku Spółdzielczym w Nasielsku, um. Nr. 197/2013/UG z dnia 27.12.2013 

spłata kapitału 130.000,00 zł. Bank udzielający kredytu zostanie wybrany zgodnie z 

przepisami prawa zamówień publicznych. 

Następnie został odczytany projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. Na obrady 

sesji przybyła radna Hanna Kalinowska, stan radnych obecnych na sali 15. Za przyjęciem 

uchwały głosowało – 14 radnych, wstrzymał się od głosu – 1 radny. Uchwałę przyjęto 

większością głosów. Z dalszej części obrad zwolnił się radny Wacław Sakowski. Stan 

radnych na Sali – 14. 
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Ad:7 

 

Informacji na temat taryf za zbiorowe odprowadzenia ścieków udzielił Wójt, który 

poinformował że nadzór prawny z Ostrołęki zakwestionował podjętą wcześniej uchwałę. 

Rada może jedynie ustalić górna taryfę za odbierane ścieki, natomiast umowa cywilno – 

prawna zawarta pomiędzy podmiotami odbierającymi ścieki a oczyszczalnią ścieków 

określać będzie zasady współpracy. Do projektu uchwały nie zgłoszono żadnych pytań. 

Wiceprzewodnicząca Rady Hanna Kalinowska  odczytała projekt uchwały i przystąpiono 

do głosowania. Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad:8 

Wyjaśnień dotyczących górnych stawek opłat za wywóz nieczystości płynnych od 

właścicieli nieruchomości udzielił Wójt. Z uwagi na brak pytań Przewodniczący Rady 

odczytał projekt uchwały, za przyjęciem projektu głosowało 14 radnych. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad:9 

 

Zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej omówiła Pani Skarbnik. W związku z 

zaistniałą pomyłką pisarską w projekcie uchwały, dotyczącą lat kredytowania poproszono 

o zarządzenie przerwy. Przewodniczący Rady zarządził 10 minutowa przerwę.  

Po ok. 10 minutach wznowiono obrady. Wyjaśnień co do pomyłki w latach wyjaśnił Pan 

Wójt a następnie zgłosił wniosek o uchylenie uchwały nr 11/III/2014 (pkt.6). Za 

przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych (nieobecny radny Jerzy Dębski). Wniosek 

przyjęto jednogłośnie. Następnie projekt uchwały w sprawie zmian do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej odczytała Pani Skarbnik, (na salę wrócił radny Dębski). Za 

przyjęciem odczytanej uchwały glosowało 14 radnych. Uchwałę została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

Ad:10 

Projekt uchwał w sprawie zaciągnięcia kredytu konsolidacyjnego z naniesionymi 

poprawkami odczytała Pani Anna Puchalska, za przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu. Uchwała została przyjęta większością 

głosów. 

 

Ad:11 
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Wyjaśnień do zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej udzieliła Pani Skarbnik. Do 

projektu nie zgłoszono pytań, po jego odczytaniu przystąpiono do głosowania, za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad:12 

 

Zmiany do uchwały budżetowej omówiła Pani Skarbnik: 

- wprowadza się zmiany w planie dochodów budżetu gminy Świercze na rok 2014 zgodnie 

z załącznikiem nr 1 do uchwały: 

- zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 10.360,00 zł; 

- wprowadza się zmiany w planie dochodów bieżących budżetu gminy zgodnie z załącznikiem 

nr 1 do uchwały: 

- zwiększa się dochody bieżące budżetu gminy o kwotę 10.360,00 zł; 

- plan dochodów budżetu gminy ogółem na rok 2014 wynosi : 17.576.415,46 zł 

1) dochody bieżące w kwocie 14.815.721,93 zł; 

2) dochody majątkowe w kwocie 2.760.693,53 zł. 

- wprowadza się zmiany w planie wydatków budżetu gminy Świercze na rok 2014 zgodnie 

z załącznikiem nr 2 do uchwały: 

1) zmniejsza się wydatki budżetu gminy o kwotę 4.400,00 zł; 

2) zwiększa się wydatki budżetu gminy o kwotę 14.760,00zł; 

-  wprowadza się zmiany w planie wydatków bieżących budżetu gminy Świercze na rok 

2014 zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały: 

1) zmniejsza się wydatki bieżące budżetu gminy o kwotę 4.400,00zł; 

2) zwiększa się wydatki bieżące budżetu gminy o kwotę 14.760,00zł; 

-  plan wydatków budżetu gminy ogółem na rok 2014 wynosi: 18.087.608,46 zł 

1) wydatki bieżące w kwocie 14.562.786,46zł; 

2) wydatki majątkowe w kwocie 3.524.822,00 zł. 

- dotacje podmiotowe dla : Niepublicznego Przedszkola "Akademia Malucha" i  Gminnej 

Biblioteki Publicznej w Świerczach zgodnie z załącznikiem nr 3 do uchwały. 

 

Po odczytaniu projektu przystąpiono do głosowania za przyjęciem uchwały głosowało 13 

radnych. Uchwała został przyjęta jednogłośnie. 

Ad:13 

Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt: 
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 - interpelacja Radnego Flonta: dotycząca agresywnych psów błąkających się we wsi 

Kościesze, Wójt poinformował, że zaistniał problem natury finansowej, gdyż w ostatnim 

czasie zostały odłapane konie Pana Józefa Długołęckiego, zajęła się tym problemem 

Policja dla Zwierząt ponieważ wykonania decyzji odbioru zwierząt nikt nie chciał się 

podjąć, dodatkowo jednego padłego konia zabrała firma Hetman specjalizująca się w 

odbiorze zwierząt padłych. W chwili obecnej psy możemy jedynie obserwować.  

Realizacja sprawy dotyczącej przybycia geodetów i wytyczenia palikami drogi w 

Kościeszach nastąpi na początku stycznia 2015 roku. 

- interpelacja Radnego Siemborskiego: Przetarg w sprawie projektu 

„Przeciwdziałanie wykluczeniu cyfrowemu na terenie Gminy Świercze” został ponownie 

ogłoszony, do specyfikacji zostały naniesione poprawki i jego rozstrzygnięcie nastąpi 16 

stycznia 2015 r.  

W sprawie dotyczącej Getin – Banku, wiadomo nam, że jest to spółka akcyjna, a Getin – Bank 

zajmuje się obsługą finansową samorządów. W przetargu jasno zostały określone warunki 

umowy.  

Ad:14  

Wolne wnioski: 

- Przewodniczący zaproponował aby komisje ukonstytuowały się na obecnej sesji, z sali padła 

propozycja aby dokonać tego na posiedzeniach najbliższych komisji. 

 - Radny Siemborski – czy jest szansa na usuniecie bobrów z naszej okolicy. Radny Dębski 

poinformował  o uproszczonych procedurach,  

 - Radny Sionek: czy coś się ruszyło w sprawie przeniesienia przystanku w Świerkowie i 

założenia przepustów. W chwili obecnej brak jest zgody Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich, jak tylko ja uzyskamy sprawa zostanie sfinalizowana. 

- Radna Kalinowska: była oczyszczana droga od wiaduktu w kierunku Nasielska, wszystkie 

gałęzie zostały porozrzucane na drodze, był mróz i sprawiało to spore zagrożenie na drodze 

gdyż samochody wpadały w poślizg na tych porozrzucanych gałęziach. Pan Wójt 

poinformował, że zamierzenia były takie aby wyczyścić rowy i uchronić to miejsce przed 

tworzeniem się zasp. Niestety nie uprzątnięto gałęzi i wystąpienie przymrozku spowodowało 

że samochody wpadały w poślizg. 

- Radna Kalinowska: w dniu 11 stycznia 2015 r. odbędzie się finał WOŚP, zaproponowała 

utworzenie grupy składającej się z radnych, sołtysów i osób trzecich które zagrałyby mecz 

przeciwko nauczycielom. Zapisy prowadzi Pani Kalinowska. 

- Radny Siemborski: poprosił Wójta aby pomyślał o zakupie bramek na boisko w 

Kowalewicach. 
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Ad:15 

Przewodniczący Rady Wiesław Adamiak zamknął nadzwyczajne posiedzenia III Sesji Rady 

Gminy Świercze.  

W protokole nie zostały zawarte wszystkie wyjaśnienia, zapytania i sugestie ponieważ nie 

zostały nagrane w wersji elektronicznej. 

       

            Wiesław Adamiak 

       Przewodniczący Rady Gminy 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Agnieszka Dębska 


